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Hi ha una màxima que l’he aprés d’un bon amic i company rotari que diu 

així “Un no és el que diu ni el que pensa: ÉS el que fa”. I és el que he pro-

curat aplicar-me a mi mateix al llarg de la meva presidència al Club aquest 

Curs 2019/2020.

La Junta hem procurat ser fidels als objectius marcats pel President Inter-

national així com els recomanats pel nostre Governador Distrital, especi-

alment pel que fa la Fundació Rotària. Hem col·laborat amb altres Clubs 

Rotaris de Barcelona i la seva Àrea Metropolitana en diversos programes, i 

de manera molt especial la nostra col·laboració al Departament d’Oncolo-

gia Infantil de l’Hospital de Sant Joan de Déu.

Cal dir l’esforç que hem fet a favor de la lluita contra el càncer infantil, i 

enguany, em cap l’honor de dir-vos que vam ser capaços d’aconseguir un 

espectacular èxit amb la nostra “1ª Cursa Solidaria a favor dels Infants 
amb Càncer de l’Hospital Sant Joan de Déu” la qual vam portar a ter-

me el mes de novembre de 2019, fent possible una aportació de 12.598 € 

a la que hem de sumar els 2.500 € de la rifa del sopar de Nadal, tots des-

tinats al Grup de Recerca del Càncer del Desenvolupament, més conegut 

com a Càncer Infantil.

La pandèmia mundial del covid-19, ha trastocat de forma personal i col-

lectiva les nostres vides, projectes i noves formes de comunicar-nos. Això 

ha suposat tenir que fer un gir respecte als projectes que ens mancaven 

portar a terme l’últim trimestre rotari, i ens hem centrat en afavorir a la 

gent gran de la nostra Ciutat de les Residències Penedès, Onze de setem-

bre, i a la gent gran vulnerable que viu sola a casa, col·laborant amb la 

Creu Roja del Prat. En aquesta revista que teniu a les vostres mans podeu 

veure reflectida tota la informació d’aquestes accions.

Mentre ha durat l’estat de confinament, hem mantingut les nostres reuni-

ons del Club per vídeo-conferència, i hem treballat de manera telemàtica 

a l’hora de comunicar-nos per fer les comandes o les relacions del dia a 

dia, amb tots/es amics i amigues, tant de les nostres institucions com de la 

resta de Clubs Rotaris.

Vull agrair a tots el companys i companyes del Club i als de la meva Junta 

en especial, per tot l’ajut i col·laboració rebuda i molt especialment tam-

bé a les persones de la Comissió de la 1ª Cursa Solidària entre les que es 

troben les Voluntàries de sempre i que sense totes Elles no hagués estat 

possible assolir l’èxit obtingut. També un agraïment molt especial al nostre 

Ajuntament que des del Departament d’Esports, van posar al nostre abast 

totes les eines i persones necessàries per tal d’endegar el projecte amb 

total harmonia entre totes les parts organitzadores.

Per acabar, he de dir que tot i les dificultats de la pandèmia, ens hem adap-

tat a la nova circumstància per el que estem satisfets de continuar fent 

coses en favor de la nostra Comunitat, en especial dels més vulnerables, i 

seguir donant amistat a tota la gent del nostre entorn.

ROTARY EDITORIAL

Miquel Alvira Alòs
President de Rotary Club d’El Prat 
2019-20
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El passat 6 de setembre, com venim fent cada any, i amb una 
gran assistència d’amics, companys, representats d’entitats lo-
cals, plaques rotàries i rotaris d’altres clubs, va tenir lloc al restau-
rant Hotel Ciutat del Prat el tradicional Sopar d’Estiu on vam fer 
l’admissió de nous socis, el canvi de Junta i el lliurament de les 
beques rotàries d’enguany. Van presidir l’acte l’Alcalde del Prat, 
Lluís Mijoler, i també va ser-hi present el 1er Tinent d’Alcalde, la 
Regidora d’Educació, directors dels IES que formen part del jurat 
de les beques i els alumnes becats.

SETEMBRE 2019

Sopar d’Estiu Curs 2019-2020

Admissió nous socis

Aquest any el Club ha tingut quatre noves incorporacions i el 
primer acte protocol·lari va ser l’admissió de dos nous socis: Ma-
rina Martínez i Xavier Portillo ja que els altres dos, per motius 
de presència, es farà la cerimònia d’acceptació un altre dia. Amb 
aquestes quatre incorporacions, que tres son dones, augmentem 
considerablement la seva presencia ja que fa que un terç dels so-
cis siguin dones. Als nous socis els hi brindem la nostra amistat, 
que és la pedra angular de Rotary i, en la qual fonamentem el 
més profund respecte a totes les ideologies i opinions, sempre 
que aquestes estiguin inspirades en l’honradesa, l’ètica i l’ajuda 
als altres, i els agraïm la seva incorporació per voler participar en 
l’amistat i companyonia i treballar plegats per fer del Prat un bon 
lloc per viure.

Canvi de Junta
En Joan Anglès, president sortint, va fer una breu intervenció 
exposant el programa d’activitats que el club ha realitzat durant 
l’any rotari, 2018-19, destacant el projecte SAÔ (contribució a 
una sala informàtica per a joves en risc d’exclusió social) i la pre-
sència de la dona en el nostre Club. Va passar el collar de Pre-
sident a en Miquel Alvira, que serà el responsable per aquest 
nou curs.
El nou President agraí la feina feta a la junta sortint i a conti-

nua ció va anunciar la nova 
Junta del Club per aquesta 
singladura: Xavier Domin-
go com a secretari, Joan 
Anglès com a tresorer i en 
Carlos Perales com a cap 
de protocol (macero). En 
Miquel va fer l’exposició del 
seu programa d’activitats 
que s’han planificat, seguint 
els objectius de Rotary, i que 
continuaran en les activitats 
solidàries que venim fent en el últims anys. Com a novetat va 
exposar que enguany els Rotaris del Prat hem assumit el repte 
d’organitzar la I CURSA SOLIDÀRIA pel Càncer Infantil Hos-
pital Sant Joan de Déu, amb l’ajut d’un equip de persones 
voluntàries amb experiència en aquest tipus d’esdeveniments.

Comiat Antoni Ibáñez
En aquesta diada en Toni ha fet el seu darrer servei, oficial, al 
Club com a macer. Per motius personals deixa de ser soci, per el 
que perdem un actiu important, si bé ens ha promès que seguirà 
venint i col·laborant sempre que pugui. Va entrar al Club l’any 
2003, després del preceptiu temps d’adaptació abans de ser soci 
de ple dret. Home actiu i compromès, en aquests setze anys, 
sempre ha estat disponible per assumir càrrecs: president tres 
vegades, secretari i varies vegades macer; però no tant sols en 
el Club sinó que també s’ha implicat al Districte: com assistent 
de dos governadors i darrerament com a tresorer distrital. Amic 
i company de tothom, és molt conegut a Rotary per la seva bon-
homia i saber estar 
en tot moment, aju-
dant en el que sigui 
necessari. En Joan, 
en nom de tots els 
socis, li lliura una pla-
ca com a record de la 
seva estada al club i 
reconeixement del 
seu tarannà.
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Lliurament
Beques Rotàries

Com a acte destacat del Sopar d’Estiu es van atorgar les tres 
beques de 900 € pel curs 2019-20 com ajut per a la matrícula 
del primer curs d’universitat. L’ elecció es va fer en col·laboració 
amb el departament d’educació de l’ajuntament i els directors 
dels instituts públics d’educació secundària, valorant l’expedient 
acadèmic i la situació econòmica de la unitat familiar dels propo-
sats. Els alumnes premiats van ser:
• Gisela Vázquez López, alumna de “l’Institut Salvador Dalí” 

per estudiar Comptabilitat i Finances a la UAB. 
• Rania Zitouni Chahdi, alumna de “l’Institut Estany de la Ri-

carda” per estudiar Dret y Criminologia.
• Carla Durán Lara, alumna de “l’Institut Baldiri Guilera” per 

estudiar Pedagogia a la UB.
Rania en nom dels premiats i Marta Mañas, directora de l’insti-
tut Baldiri Guilera va destacar el que aquest ajut representa pels 
estudiants i també per a tots els alumnes dels instituts locals com 
a estímul per l’estudi. Agrair al Club el premis i la continuïtat que 
Rotary està tenint amb les beques. 
Amb 21 anys hem lliurat, amb aquestes, 56 beques, es dona el 
cas que aquest any a tres noies, però si mirem les estadístiques 
veiem que en total 38 han sigut per a noies i 18 per a nois.

Parlament final
En Lluis Mijoler, alcalde del Prat que 
presidia l’acte en el primer any del seu 
mandat, va fer el parlament de cloen-
da i destacà que en l’última campanya 
d’eleccions municipals, un punt desta-
cable del programa del seu grup era 
la potenciació de l’ensenyança, en tots 
els àmbits i com a formació global dels joves per garantir un fu-
tur millor de la societat. Felicità a la junta sortint i entrant per la 
iniciàtica de les beques i encoratjà a seguir amb tots els projectes 
del Club.

Rifa pro activitats
solidàries del Club
Per poder afrontar 
part de les despeses 
dels projectes solidaris 
venim fent un sorteig 
en que l’import re-
captat va íntegrament 
per aquesta missió, 
tota vegada que la 
gran quantitat de re-
gals son aportacions d’amics, empreses, comerços i dels matei-
xos rotaris. El sorteig va ser seguit amb molt d’interès i va posar 
la nota de color, distensió i expectació tot seguint el cant del 
números i el anar i venir dels regals.
El pernil pota negra i el quadro de la Maite Marín, aquest any 
un gravat, i que van tancar la rifa, van ser els regals més desitjats 
i celebrats.

Yo creo en un mundo mejor.

Soy Rotario!
¿Qué se necesita para cambiar el mundo?

Un millón doscientos mil rotarios creen que se debe comenzar por el compromiso de

“Dar de Sí antes de Pensar en Sí”.

En más de 34.000 clubes del mundo, sus socios prestan servicio voluntario en sus propias comunidades y 

en otros países, para impartir educación y formación laboral, suministrar agua potable, combatir el hambre, 

mejorar la salud y erradicar la polio.

El lema de Rotary, “Dar de Sí antes de Pensar en Sí”, simboliza el espíritu humanitario de los integrantes de 

esta organización. En todo el mundo, Rotary se caracteriza por el sólido compañerismo de los rotarios y sus 

significativos proyectos de servicio a la comunidad dentro del plano internacional.
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CONFERÈNCIES ANY ROTARY 2019-2020

“CONSERVACIÓ DEL PATRIMONI 
ARQUITECTÒNIC DEL PRAT”
El passat dia quinze d’octubre, encetàrem el cicle de conferències 
2019/2010. Ho férem en col·laboració amb Amics d’El Prat. En 
Felip Neri va fer una resumida (el temps obligava), però a la 
vegada molt detallada repassada (amb il·lustracions d’imatges, 
planells, fotografies, etc) a la feina duta a terme per la Comis-
sió de Patrimoni d’Amics d’El Prat, de vegades col·laborant amb 
l’Ajuntament d’El Prat. Es centrà, bàsicament, en el catàleg de 
masies conservades i d’altres ja desaparegudes en el nostre ter-
me municipal; i ja d’entrada, en Felip Neri posà en consideració 

la valuosa tasca duta a ter-
me, per tots plegats, en un 
territori com el nostre que 
ha estat i està suportant un 
fort impacte de l’activitat 
pública: aeroport, port, 
vies de comunicació, trans-
ports i demés infraestructures, en general.
Al final, s’obrí un torn de col·loqui, per tal que el públic hi po-
gués dir la seva, que va resultar força interessant i que va demos-
trar l’interès de la ciutadania per un patrimoni històric que ningú 
vol s’acabi perdent.

15 d’octubre de 2019 
Felip Neri

“EL BANC DELS ALIMENTS, LA 
LLUITA CONTRA LA POBRESA I EL 
MALBARATAMENT ALIMENTARI”
Tema aquest realment punyent i, malauradament, de contínua 
actualitat. Com deia el ponent, tan de bo arribi el dia que aquesta 
institució no tingui raó d’existir; i és que, el Banc dels Aliments 
és una institució que afronta una tasca que els Governs no poden 
en bona mesura assumir o no tenen prou voluntat per fer-ho.
L’amic Guàrdia explicà que la idea del Banc dels Aliments, sorgí 
a Catalunya, per obra i gràcia d’en Jordi Peix, avui ja traspassat, 
qui importà la idea de França. Posteriorment, la iniciativa es va es-

tendre per tota España i avui podem 
dir que hi ha un Banc dels Aliments a 
cada província. La tasca mes coneguda i 
popular del Banc dels Aliments (que no 
la única) és el Gran Recapte, jornada 
on es recullen tones d’aliments, princi-
palment en les grans àrees comercials i 
en els supermercats. Aliments dels que es poden nodrir diferents 
entitats de caire social i solidari per fer la distribució a les perso-
nes pobres i necessitades. Remarcà en Guàrdia, que el Banc dels 
Aliments, una vegada fet el lliurament dels aliments recaptats, té 
cura de la distribució duta a terme per les entitats distribuïdores.

19 de novembre de 2019 
Ramon Guàrdia i Massó (Vicepresident del Banc d’Aliments)

“30 ANYS DE LA CAIGUDA DEL MUR.
LES MEVES VIVÈNCIES A BERLÍN”
Roda el món i torna al Born, amb aquest popular refrany va 
començar la seva xerrada el Dr. José Linhard per explicar-nos 
el seu cicle vital, nascut a Barcelona de pares alemanys, es va 
traslladar a la capital Alemanya el 1957 per fer un aprenentatge 
en magatzems, on els seus pares havien estat gestors abans de 
la guerra. Més tard, estudià Medicina i Sociologia a la Universi-
tat Lliure de Berlín. L’atzar va protagonitzar, que entrés al servei 
de protocol del govern alemany, hi va treballar com a intèrpret 
espanyol-alemany i ho va fer per a personalitats com el Cance-
ller Willy Brandt, el President Kennedy, l’Almirall Carrero Blanco i 

varis representants de països de 
parla espanyola.
“Vaig arribar a una ciutat des-
truïda en un 80 per cent que 
avui és una de les més interes-
sants d’Europa i el món”, va dir el professor i empresari, que va 
estar en una posició privilegiada per veure com es va construir 
el mur, de com es va viure a les dues alemanyes separades amb 
aquesta barrera física i també com es va reduir i unificar.
La Conferencia, amb diapositives molt eloqüents i plagada 
d’anècdotes va ser, espontània, plena d’experiències personals, 
agradables i singulars.

19 de desembre de 2019 
Dr. José Linhard

“COOPERATIVISME: LA ECONOMIA
QUE HA TRANSFORMAT EL PRAT”
Dolors Camats, actual directora gerent de la “Cooperativa Obrera 
de Viviendas” d’El Prat de Llobregat, ha estat diputada al Parla-
ment de Catalunya per Iniciativa per Catalunya Verds (ICV), Té una 
llarga trajectòria en el món dels moviments i activitats relacionades 
amb la cooperació i la solidaritat, amb col·laboracions destacades 
com la de l’Institut Joan Lluís Vives
La Camats deixà de banda l’exposició de la historia per centrar-se 
en l’esperit, la tasca i els objectius de la COOV i la seva incidència en 

l’economia local. I, en aquest sentit, la con-
ferenciant, a qui se li nota soltesa i claredat 
en la oratòria, (l’experiència parlamentària deu ajudar), va anar des-
granant les circumstàncies per les quals s’ha d’interpretar i enten-
dre el títol de la conferència, des de l’objectiu inicial de la Coopera-
tiva, és a dir, l’accés de la classe treballadora a un habitatge digne 
per un preu assequible, mitjançant l’activitat d’una empresa, però 
amb valors, fins a la reversió dels beneficis a la pròpia entitat i, en 
definitiva, als seus socis, passant per l’adquisició de solars per a la 
construcció d’habitatges amb el mateix destí, del tot necessari avui, 
com ho va ser l’any 1962, quan es va constituir la COOV del Prat.

28 de gener de 2020 
Dolors Camats i Lluís



7

A l’inici del Club, a l’any 1991, una de les primeres activitats 
solidàries i que ha perdurat al llarg de tots aquests anys, és el 
berenar amb els avis. Per això el passat 2 de gener varis rotaris 
vam compartir amb ells una tarda per oferir-los-hi un berenar i 
lliurar-los-hi uns obsequis.
El respecte per la dignitat de les persones grans, els seus drets, 
les seves preferències i la recerca del seu benestar personal són 
valors essencials. La Residència promou el seu benestar al temps 
que els hi ofereixen la possibilitat de gaudir de serveis assistenci-
als i d’activitats que tenen com a objectiu fomentar la convivèn-
cia i omplir el temps lliure del que disposen.

Berenar a la Residència Municipal
Penedès

A través de l’intercanvi els estudiants aprenen a conèixer tots els 
aspectes de la vida en un altre país. Al temps que s’eixampla la 
seva visió del món, es fan més madurs i desenvolupen un con-
cepte més profund de si mateixos.
Hi participen alumnes d’edats entre 15 i 18 anys, són allotjats en 
famílies que també han enviat el seu fill a un altre país (intercan-
vi) i han d’assistir a una escola de la localitat per a seguir els estu-
dis. En aquest any hem patrocinat dos intercanvis a dos joves: En 
Albert Viladebo i en Santi Soulere, el primer va anar a Florida 
i el segon a Iowa i els seus pares han rebut a casa seva una noia 

de d’Austria, Alessia Cian, i 
un noi Andre Simonen de 
EEUU. Per motius de la pan-
dèmia han hagut de tornar 
abans a les seves cases seguint les recomanacions dels Estats.
El Club té un responsable de joventut que lidera tot el projec-
te, la Yolanda Martínez, i per cada intercanvi es nomena un 
“padrí” que tutela a les famílies i estudiants per solventar tots 
els problemes que puguin sorgir, aquest any ha estat en Joan 
Àngles.

Intercanvi de joves durant el
curs escolar 2019-20

La sortida va començar a Sainte-Léocadie, 
a 8 km de Puigcerdà, on vam fer una 
visita guiada al MUSEU de CERDAGNE, 
un indret ben bonic, on hi descobrírem 
diferents sales d’exposicions i un hort 
sonor. A la tarda visitàrem la farmàcia 
Esteve de Llívia, d’origen medieval, la 
més antiga de les que s’han conservat a 
Europa. Vàrem poder entrar a l’Església de 
la Mare de Déu dels Àngels que s’aixecà els segles XVI i XVII 
sobre d’una altra d’anterior.
Puigcerdà, vila capital de la Cerdanya, és a on ens hostejàrem. 
Arrodonírem la tarda amb una visita a les restes de l’església de 
Santa Maria de Puigcerdà, on pujàrem al campanar, on vam poder 
contemplar una vista privilegiada de 360 º de tota la Cerdanya.
El segon dia va començar a Montlluís on vam agafar el tren 
Groc (le traint jaune) símbol de la Catalunya del Nord, i vam 
gaudir d’una experiència única per descobrir el Conflent, la 

Cerdanya i el territori del Parc Natural 
Regional del Pirineu català. Vam baixar a 
Villafranche de Conflent per a visitar les 
Coves de les Grans Canaletes al cor del 
massís del Canigó.
El tercer dia enfilàrem els cotxes cap el Parc 
Animalier des Angles. Situat al peu de les 
pistes de Pla del Mir, on els animals viuen 
en semi-llibertat en un espai natural (óssos, 

cérvols, daines, senglars, muflons, cabres salvatges, isards, llops, 
cabirols, marmotes, rens, bisons, ...) Les muntanyes de Capcir, el 
profund bosc i el llac de Matemale són l’entorn de paisatge que 
rodeja el circuit del parc.
De retorn cap a casa paràrem a Guardiola de Berguedà per 
dinar i comprar els productes típics de la zona per omplir els 
nostres rebosts. Amb tot, la sortida ens donà l’oportunitat, 
una vegada més, de conviure rotaris i familiars tot establint uns 
lligams més profunds.

Sortida de 3 dies a la Cerdanya francesa

Cada any en el Club tenim la visita del Governador, aquest curs 
en Guillem Sàinz del R C de Lleida, acompanyat de l’assistent 
de la zona, Xus Martorell.
La trobada, que va ser precedida per una reunió amb la junta, 
serveix perquè es comentin els objectius del Club, del Districte 
i del President de Rotary International que van ser definits per 
aquest any rotari.

A la cloenda es van intercan-
viar banderins com a record 
de la reunió. Va ser una tro-
bada profitosa per aprofun-
dir en els valors i la missió 
de la nostra associació a la 
comunitat.

Visita del Governador
del districte 2202
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Com és tradicional, per aquestes dates organitzem el Sopar de 
Nadal i enguany hem lliurat la Placa Rotaria 2019, hem fet l’ad-
missió de dos nous socis i s’ha celebrat un sorteig on el recap-
tat va directament al Servei Oncològic de Càncer Infantil de 
l’Hospital Sant Joan de Déu. 
Un centenar de persones, representants de les autoritats locals, 
entitats, plaques rotàries, amics de rotary i dos estudiants de in-
tercanvi, l’Alessia d’Àustria i en Andre d’EEUU, ens van acompa-
nyar en aquesta nit que ja és un clàssic a la nostra ciutat.

13 de DESEMBRE del 2019

Sopar de Nadal del Rotary Club d’El Prat

Aquest any el Club ha tingut sis noves in-
corporacions, el passat setembre, en el so-
par d’estiu, en van ser quatre i en aquest 
sopar és va fer l’acte d’acceptació de dos 
nous socis, la Mercè Llopart i en Toni Sal-
vador. Ressaltem la presència de dones, 
quatre dels sis ingressos, cosa que fa que 
anem equilibrant la seva existència en el 
Club.
Conforme als principis de Rotary, Institució 

que va fundar Paul Harris a Chicago a l’any 
1.905, seran entre nosaltres, representant 
la seva activitat particular, i com tal tindran 
el compromís de dur al seu entorn els nos-
tres ideals de servei a la humanitat. Aques-
tes noves incorporacions pressuposen una 
entrada de sàvia nova i reforça el potencial 
del Club per poder assumir nous projectes 
tot aprofundint en la companyonia i solide-
sa del grup.

Admissió de dos nous socis

Aquest any el Rotary club d’El Prat ha 
decidit per unanimitat atorgar la distin-
ció de PLACA ROTARIA 2019 a la CREU 
ROJA del Prat en reconeixement de ser 
una organització humanitària de caràcter 
voluntari fortament arrelada a la nostra 
ciutat i que dona respostes integrals a les 
persones vulnerables des d’una perspecti-
va de desenvolupament humà, sense fer 
distinció de raça, religió, política ni con-
dició social.
Vam tenir en compte el fet que sigui una 
entitat humanitària, social i sense afany 
de lucre que treballa per augmentar la 

qualitat de vida de les persones de la nos-
tra societat.
En el seu parlament el president, Jordi 
Hueto, agraí la distinció i va valorar la 
funció de servei que realitzen el rotaris i 
aprofità per comentar les accions que la 
Creu Roja fa en la nostra ciutat, destacant 
en aquests dies la recollida de joguines 
que amb el lema “Els seus drets en joc” 
la campanya distribuirà joguines noves, 
no bèl·liques, no sexistes, sostenibles i 
cooperatives entre infants en situació de 
vulnerabilitat.

“Creu Roja d’El Prat”
  Placa Rotària 2019
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El President del Club, Miquel Alvira, 
va demanar a l’alcalde del Prat, Lluís 
Mijoler, que presidia l’acte, què fes el 
parlament de cloenda.
L’alcalde va felicitar i destacar la tasca 
feta per la CREU ROJA local , Placa Ro-
tària 2019, i va agrair al Club Rotary 
i a les voluntàries que van agafar el 
repte d’organitzar, el passat mes de 
novembre, la 1a Cursa Solidària, seguint la tradició de tenir 
aquest esdeveniment on els atletes participants la comparteixen 
amb els gegants, capgrossos, diables... fent-ne una festa d’im-

plicació esportiva, social i festiva i amb una finalitat humanitària 
com és la investigació pel càncer dels infants de l’Hospital Sant 
Joan de Déu.
Venint de la inauguració de la Fira Avícola Raça Prat va voler 
posar amb valor la xarxa d’entitats i associacions locals, algunes 
d’elles presents en el sopar, com la COV que en l’últim ple mu-
nicipal es va acordar la cessió d’uns terrenys per a la construcció 
d’uns 90 habitatges socials, i que en conjunt conformen un po-
tencial que fa de la Ciutat d’El Prat un bon lloc per viure-hi.
Acabà el seu parlament desitjant a tothom unes Bones Festes de 
Nadal i un Bon Any Nou.

Parlament de cloenda

En el tradicional Sopar de Nadal, que el Rotary Club d’El Prat 
organitzem per aquestes dates, i gràcies a la col·laboració de les 
voluntàries que amb les sòcies del Club conformen la comissió 
pro càncer infantil, i amb la donació d’empreses, botiguers i par-
ticulars, que sempre se’ls hi ha d’agrair la seva desinteressada 
aportació, s’ha pogut fer el sorteig on tots els presents van poder 
comprar les tires fent la seva particular aportació per poder obte-
nir algun dels apreciats obsequis.
Abans del sorteig la Dra Cinzia Emilia Lavino, investigadora 
principal del laboratori d’investigació del càncer infantil de l’Hos-

pital Sant Joan de Déu, acompanyada de la responsable del Club, 
Maria Rosa Blanco, va dirigir unes paraules d’agraïment per la 
feina feta pel Rotary Club i les voluntàries a la Cursa Solidaria 
celebrada el passat novembre, va explicar que els 12.598,74 € 
recaptats i el que s’obtingui avui, de la venda dels números, es 
destinaran al grup de recerca del càncer del desenvolupament, 
més conegut com a càncer infantil, on metges i investigadors 
treballen conjuntament per millorar la supervivència i la qualitat 
de vida dels nens que pateixen aquesta malaltia.
Amb tot es van aconseguir 2.500 € que aniran íntegrament a 
aquesta causa tant humanitària.

Sorteig solidàri pro investigació
del càncer infantil de l’Hospital
Sant Joan de Déu de barcelona
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Rotary Club d’El Prat agraeix als 1.400 inscrits que han partici-
pat a la 1a CURSA SOLIDÀRIA a favor dels infants amb càncer 
de l’Hospital Sant Joan de Déu de Barcelona.
Al final de la Cursa s’ha lliurat a Diana Nin, de l’Obra Social de 
L’Hospital un xec de 11.200,00 € com a import obtingut en l’es-

pera de la verificació definitiva final, que va ser de 12.598,74 €.
Els patrocinadors i col·laboradors han possibilitat que tot l’import 
de la inscripció (8 €) vagi a aquesta causa tant justa i solidària, 
ja que amb el seu ajut s’han pagat les despeses i s’ha pogut fer 
l’avituallament dels participants per recuperar forces.

17 de novembre del 2019

1a Cursa Solidària
a favor dels infants amb càncer
de l’Hospital Sant Joan de Déu

Guanyadors de la Cursa

Categoria Masculina

1r Daniel Campo
2n José Manuel
3r Antonio Olavia

Categoria Femenina

1a Gemma Díaz
2a Bea Rodríguez
3a Maria Fontalba

Categoria Diversitat 
Funcional Masculina

1r Cristian Bellido
2n Iván Morris
3r Manuel Blanco

Categoria Diversitat 
Funcional Femenina

1r Ainara Díaz
2n Susana Cáceres
3r Cintia Raya
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Hem tingut com a col·laborador principal:

També com a patrocinadors: Best Hutchinsonports / Lisant / Consum / Carrefour
Tastum / Cruyff Fundations / Fundació Damm
Alliance Healthcare / Casa Ametller

Ens han animat la Cursa Solidària: Carmeta I Sisquet / Tabalers / Capgrossos Cov
Pollo / Diables Del Prat / Dinos
Grup Percusió Diables

I de col·laboradors: Generalitat De Catalunya / Rubricatus / Pratenc Atletisme / Periòdic Delta
Farmàcia Serramià / Atipíc / Makro / Caprabo / Publirem
Copisteria Alonso / Fundación Emilio Sánchez Vicario / Motoclub Potablava
Seguros Baltasar / Bonarea / Quality Professional Grup
Carniceria Puig / Radio I Tv Prat.



Rotary Club d’El Prat contra el COVID-19
L’objectiu del projecte ha estat satisfer necessitats derivades de 
la crisi covid-19 en el col·lectiu d’ancians de la població d’El Prat, 
concretament la “Residencia d’Avis Penedès” (30 interns de 
grau 1) de la «Residència de Gent Gran 11 de setembre» (90 
residents de grau 2 i 3) i un col·lectiu de 50 persones grans que 
viuen soles a casa i que amb la situació del coronavirus s’han 
tornat vulnerables.
Després de parlar amb els directors de les dues residències i la 
Creu Roja local, que subministra el menjar a aquestes famílies, 
les necessitats identificades i que el nostre Club ha assumit són:

“Residència d’Avis Penedès”: entrega d’un lot personal per a 
cada avi (30 unitats) de gel higienitzant i crema de mans, amb 

agents antisèptics i funció de barrera de la pell i material de pas-
satemps per mantenir-los actius, ocupats i estimulats.

“Residència onze de setembre”: Equipar amb dues Tabletes 
HUAWEI de 10 polsades amb fundes AROYI, perquè els interns, 
al no poder rebre visites puguin connectar-se amb la seva família 
per tal de mantenir la relació com ajuda terapèutica.

Famílies grans vulnerables: subministrament de 50 caixes 
amb material d’higiene personal i d’higiene de la llar, per millo-
rar la neteja general com a mesura de prevenció contra el virus. 
En aquest apartat hem comptat amb la col·laboració de la Creu 
Roja local per a l’elaboració i distribució.

ROTARY ha enviat 120 Bates 
per protegir-se al personal que 
treballa a la Residencia Onze de 
Se tembre d’El Prat. Han estat 
fabricades pels socis del Rotary 
Club de Logroño mitjançant 
soldadura tèrmica amb film de 
polietilè alimentari de baixa den-
sitat. L’objectiu “vital” en aquests 
moments és que el personal que 
treballa en contacte directe amb 
la gent gran estigui ben prote-
git i també que no es transmeti 
el virus dels positius als negatius, 
per això és indispensable tenir 
les proteccions adequades per a 
poder-se canviar amb una freqüència òptima, a fi d’evitar la con-
taminació. Rotary Club del Prat ha gestionat el seu lliurament.

El Global Grant ha sigut un projecte del tres districtes 
d’Espanya que han conseguit una financiació especial de la 

Fundació Rotària, per la compra de 
materials EPIS; el nostre Club va pre-
sentar un projecte per poder fer-ne 
arribar a la Residencia Onze de Se-
tembre de la nostra Ciutat.
Concretament han rebut 40 bates 
impermeables, 100 mascaretes FFP2, 
300 guants de nitril y 100 mascaretes.

Rotaris contra la soledat
Aquest projecte conjunt dels tres districtes 
dels Rotaris Espanyols responent contra la 
Soledat consisteix en l’assistència telefò-
nica a persones que viuen soles durant 
el període de confinament produït per la 
pandèmia del coronavirus COVID-19.
S’ha configurat en les centraletes, una 
en cada districte, números de telèfons atesos per rotaris, que 
abans han tingut un entrenament especial, per poder atendre les 
trucades. També disposen d’una sèrie de números d’especialistes, 
a qui dirigir-se segons les característiques de cada cas.

Projectes contra el COVID-19


